



The smarter way to bank.



កញ្ចប់គណនី WORLD

ដំណោះស្រាយសេវាធនាគារដ៏ពេញលេញ ផ្ដោតលើប្រតិបត្តិការសេវាធនាគារអន្តរជាតិ

កញ្ចប់គណនីរចនាឡើងសម្រាប់ ពិភពហិរញ្ញវត្ថុរបស់លោកអ្នក

ជ្រើសរើសកញ្ចប់គណនី World របស់យើងខ្ញុំដើម្បីទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ជា អន្តរជាតិដ៏អស្ចារ្យ។ លោកអ្នកអាចគ្រប់គ្រងគណនីជាប្រចាំប្រចាំថ្ងៃជាច្រើន រួមមានប្រាក់រៀលខ្មែរ ដុល្លារអាមេរិក ថៃបាត និងអឺរ៉ូ ហើយកញ្ចប់គណនី World របស់លោកអ្នកមកជាមួយទាំងជម្រើសគណនីចរន្ត និងគណនីសន្សំ។



ល្អសម្រាប់ការផ្ញើប្រាក់ ទៅបរទេស



សមស្របសម្រាប់ អ្នកធ្វើដំណើរញឹកញាប់



ជម្រើសរូបិយប័ណ្ណច្រើន



កាតឥណទាន Visa អន្តរជាតិ

ងាយស្រួលក្នុងការធ្វើប្រតិបត្តិការអន្តរជាតិ

ដូចដែលលោកអ្នករំពឹងបានពីគណនីលក្ខណៈសកល ការផ្ទេរប្រាក់ អន្តរជាតិពិតជាមានភាពងាយស្រួល។ ចំពោះសេវាទទួលប្រាក់ក្រៅប្រទេស ត្រូវធ្វើឡើងដោយមិនគិតថ្លៃ ជាមួយនឹងអត្រាអនុគ្រោះលើសេវាផ្ទេរប្រាក់ ទៅក្រៅប្រទេស និងលក្ខខណ្ឌពិសេសៗជាច្រើនទៀត ធ្វើឲ្យកញ្ចប់នេះជា ជម្រើសដ៏ល្អបំផុតសម្រាប់លោកអ្នកដែលខ្សោចទទួលប្រាក់ពីក្រៅ ប្រទេស ឬធ្វើការទូទាត់ប្រាក់ទៅក្រៅប្រទេស។

អស្ចារ្យសម្រាប់អ្នកខ្សោចធ្វើដំណើរក្រៅប្រទេស

ប្រសិនបើលោកអ្នកខ្សោចធ្វើដំណើរ លោកអ្នកនឹងឃើញអំពី អត្ថប្រយោជន៍នៃកាតឥណទាន Visa អន្តរជាតិដោយឥតគិតថ្លៃ ដែល ធ្វើឲ្យអ្វីគ្រប់យ៉ាងមានភាពងាយស្រួលនៅពេលលោកអ្នកធ្វើដំណើរ។ លោកអ្នកអាចប្រើវាដើម្បីដកសាច់ប្រាក់ ធ្វើការទូទាត់ និងអាចដក ទឹកប្រាក់ប្រើមុនទៀតផង។

សាខាធនាគារ សេវាធនាគារលើអ៊ីនធឺណិត និងកម្មវិធីលើទូរសព្ទ

មិនត្រឹមតែប្រើសេវាធនាគារនៅតាមសាខា អ្នកអាចចូលប្រើគណនីរបស់ អ្នកបានគ្រប់ពេលតាមរយៈកម្មវិធីទូរសព្ទ BRED Connect ឬសេវា ធនាគារលើអ៊ីនធឺណិត ដើម្បីទូទាត់វិក្កយបត្រ ផ្ទេរប្រាក់តាមធនាគារ និងធ្វើប្រតិបត្តិការជាច្រើនផ្សេងទៀត។ អ្នកក៏អាចប្រើកម្មវិធីទូរសព្ទដើម្បី ទូទាត់ និងផ្ទេរប្រាក់តាមរយៈ KHQR ផងដែរ។

បត់បែនតាមតម្រូវការរបស់លោកអ្នក

មិនត្រឹមតែផ្តល់ការប្រាក់លើសមតុល្យរបស់លោកអ្នក ទាំងគណនីចរន្ត និងគណនីសន្សំប៉ុណ្ណោះទេ កញ្ចប់គណនី World របស់លោកអ្នកក៏ ផ្តល់នូវជម្រើសនៃមធ្យោបាយលើការដកសាច់ប្រាក់លើសឥណទានផង ដែរ អាស្រ័យលើការទទួលយកបានពីផ្នែកឥណទាន។

គណនីកាន់តែឆ្លាតវៃសម្រាប់លោកអ្នក

ធនាគារ ប្រេដ ខេមបូឌា ជាសមាជិករបស់សម្ព័ន្ធធនាគារ BRED Group ដែលស្ថិតក្នុងចំណោមក្រុមសម្ព័ន្ធធនាគារដ៏ធំបំផុតនៅប្រទេសបារាំង ហើយយើងខ្ញុំ ផ្តល់សេវាកម្មធនាគារអន្តរជាតិគុណភាពខ្ពស់បំផុតលើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលយើងខ្ញុំធ្វើ។ ប្រធានផ្នែកទំនាក់ទំនងរបស់អ្នកនឹងត្រៀមរាល់ក្នុងការជួយច្នៃផលិតផល និងសេវា របស់យើងខ្ញុំឲ្យស្របតាមតម្រូវការរបស់អ្នក។

ស្វែងយល់បន្ថែមនៅថ្ងៃនេះ៖

ទូរសព្ទមកឥឡូវនេះ

ចូលមើលវេបសាយ

លោកអ្នកក៏អាចពិភាក្សាជាមួយប្រធានផ្នែកទំនាក់ទំនងនៅ សាខាធនាគារ ប្រេដ ខេមបូឌា ណាមួយ។

តាមដានយើងខ្ញុំសម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម៖

